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Interpellation till Peter Frej, socialnämndens ordförande ang. 
Älvsbygårds stödboende. 
 
 
Det är med bestörtning vi ser och läser i NVP hur man planerar att lägga ner Älvsbygårds 
stödboende. 
 
Trots att dessa människor farit snett i livet är en del av dem Gustavsbergare som jag känt ända 
från skoltiden. 
 
Man pratar om höga kostnader för köp av stödboenden i andra kommuner. Ni pratar om hur 
mycket ni kan spara in på dessa arma människor trots att ni överskridit budget med 21 miljoner 
för flyktingmottagandet. 
Hur mycket pengar har man inte lagt ner på modulhusen i exempelvis Torsby som vi alla ser att 
flertalet står tomma idag? Detta för att vissa människor som flyr krig helt enkelt inte tycker att de 
passar dem utan istället tackat nej till ert bygge. 
 
 
Vår fråga är: 
 
Varför inte låta våra hemlösa och missbrukare som känner sig hemma på Värmdö få flytta in i de 
tomma baracker som flyktingarna tackat nej till? De hemlösa skulle troligtvis inte tacka nej till 
detta. 
Här borde vi tänka på allas lika värde och inte ställa grupp mot grupp  
utan stötta våra egna Värmdöbor. 
 
 
 
Sverigedemokraterna Värmdö 
Thorulf  Empfevik 
gruppledare            


